
I/&O 
71..0S'. 7sA 

ПРОТОКОЛ №6 

Днес 12.09.2019 г. от 17.45 часа в детската градина се проведе редовно заседание на 
обществения съвет към ДГ №15 „Слънце". 

Присъстваха 6 души - 4-ма редовни членове на Обществения съвет, Анна Йорданова -
директор на ДГ №15 и Кера Лукова - протоколист, ст. учител в ДГ №15. 

Дневен ред: 
1.Отчет за изпълнението на стратегията на ДГ №15 „Слънце" за периода до 2019 
година. 

2. Обсъждане, одобряване на актуализацията на „Стратегия на ДГ №15 „Слънце" за 
периода 2019-2020 година". 

3.Обсъждане и одобряване на „Програма за предоставяне на равни възможности и 
приобщаване на деца от уязвими групи за учебната 2019-2020 година". 

4.Обсъждане на политики и мерки за подобряване качеството на учебния процес в ДГ 
№15 „Слънце". 

5.Обсъждане и одобряване на „Етичен кодекс на общността в ДГ №15 „Слънце" за 
учебната 2019-2020 година". 

Проекти на всички документи за запознаване със съдържанието им бяха предоставени 
на членовете на обществения съвет към ДГ №15 „Слънце" предварително. 

Разисквания: 

На членовете на обществения съвет към ДГ №15 „Слънце" предварително бяха 
предоставени проекти на всички разглеждани на днешното заседание документи. 

По първа точка от дневния ред госпожа Йорданова представи отчет за изпълнението 
на стратегията на ДГ №15 „Слънце" за периода до 2019 година, като акцентира на 
работата през 2018-2019 учебна година. Разисквания и въпроси нямаше. 

Председателят на Обществения съвет- госпожа Иванка Сакутова, обяви процедура с 
явно гласуване, за да бъде одобрен и приет отчета. 



Гласували: „за"-4; „въздържали се" - няма; „против" - няма 

По втора точка от дневния ред госпожа Йорданова представи актуализациите в 
„Стратегия за развитие на ДГ №15 „Слънце" за периода 2017-2020 година". 
Разисквания и въпроси нямаше. 

Председателят на Обществения съвет- госпожа Иванка Сакутова, обяви процедура с 
явно гласуване, за да бъде одобрена и приета стратегията. 

Гласували: „за"-4; „въздържали се" - няма; „против" - няма 

По трета точка от дневния ред бе обсъдена „Програма за предоставяне на равни 
възможности и приобщаване на деца от уязвими групи за учебната 2019-2020 година". 
Разисквания и въпроси нямаше. 

Председателят на Обществения съвет- госпожа Иванка Сакутова, обяви процедура с 
явно гласуване, за да бъде одобрена и приета програмата. 

Гласували: „за"-4; „въздържали се" - няма; „против" - няма 

По четвърта точка от дневния ред бяха разгледани и обсъдени политики и мерки за 
подобряване качеството на учебния процес в ДГ №15 „Слънце". Предложените 
политики и мерки бяха подкрепени. 

Председателят на Обществения съвет- госпожа Иванка Сакутова, обяви процедура с 
явно гласуване, за да бъдат одобрени и приети политиките и мерките за повишаване на 
качеството на учебния процес. 

Гласували: „за"-4; „въздържали се" - няма; „против" - няма 

По пета точка от дневния бе обсъден и одобрен „Етичен кодекс на общността в ДГ 
№15 „Слънце" за учебната 2019-2020 година". Членовата на ОС изразиха мнение, че 
промени не се налагат. 

Бе обявена процедура с явно гласуване, за да бъде одобрен и приет Етичният кодекс. 

Гласували: „за"-4; „въздържали се" - няма; „против" - няма 



Решения: 

Приема отчета за изпълнението на стратегията на ДГ №15 „Слънце" за периода до 2019 
година. 

2. Одобрява актуализацията на „Стратегия на ДГ №15 „Слънце" за периода 2017-2020 
година". 

3. Одобрява „Програма за предоставяне на равни възможности и приобщаване на деца 
от уязвими групи за учебната 2019-2020 година". 

4. Одобрява „Политики и мерки за подобряване качеството на учебния процес в ДГ 
№15 „Слънце". 

5.Одобрява „Етичен кодекс на общността в ДГ №15 „Слънце" за учебната 2019-2020 
година". 

След изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито. 

Иванка Сакутова - П -
Председател на Обществен съвет 

Кера Лукова - П -
протоколист 


